
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 05.08.2024 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

2. valg af referent  

Jacob 

3. godkendelse af dagsorden 

Ok – tilføjes punkt 11 vedr. klubbens medlemmer. 

4. godkendelse af sidste referat   

Ok 

5. Opfølgning af pligter/opgaver (Ulla, Betina, Susanne, Jacob, Lise-Lotte)  

Tilføjes under efterfølgende punkter 

6. Økonomi ved kassereren  

DKK har ikke fået nye kontaktoplysninger, så der har ikke været kommet 

afregninger på udstillinger mv. Det er der styr på nu.  

Det blev drøftet, at der er høje bank-gebyrer ligesom at nogle penge evt. kan 

placeres på en bundet konto, så der kan opnås renter på indestående. Lise-

Lotte undersøger. 

7. avl og sundhedsudvalget   

Per har undersøgt og forespurgt hos Boxer-klubben. Der er ikke som sådan 

påvist en statistisk sandsynlighed for udbredelsen af spondylose. Vi er ikke så 

meget klogere ud fra boxer-klubbens svar, men studerer det naturligvis 

yderligere. Vi er ikke interesserede i at indføre avls-restriktioner.  

Udvalget taler videre om, hvad der kan ske fremover. 



8. udstillingsudvalget  

Tornby endte på hhv. 23 og 24 tilmeldinger. Gitte fra Olivers får besked i dag 

eller tirsdag om sponsorfoder – sendes til Connie.  

Bornholmerudstillingen ser ud til at være på skinner. Torsdag middag ringer 

Betina og Lise-Lotte sammen og får sat computeren op. 

Juleudstillingen er svær at finde en hal til. Der er mange der er for dyre, de 

billige er optaget for længst. Jacob kontakter Holmegaardhallen. 

9. Aktivitetsudvalget    

Vi afventer Jesper og noget til vores udstillingstelt på dyrskuer og lign.  

Jacob vil gerne komme med to bud på roll-ups.  

10.  Klubbens medier   

Lederen til næste blad skrives af Susanne.  

Det hjælper at sende remindere ud inden deadline for tilmeldinger. Det bliver 

vi ved med.  

11. Klubbens medlemmer 

Oplysninger på nye medlemmer og hvalpekøbere samles hos Betina, der 

håndterer medlemssystemet. Herefter distribuerer Betina oplysninger til hhv. 

mailliste og postliste vedr. udsendelser af Bernharden samt til kasserer. 

Uanset tidligere praksis er dette fremadrettet procedure. 

12.  Næste møde  

2. september kl. 19 

13. Eventuelt     
 

 

 

 

 

 


